
Raadsmemo Evaluatie economische agenda 2021-2026 

Als VVD-fractie vinden wij het noodzakelijk om de evaluatie van de Economische 
Agenda 2021-2026 uitgebreid te bespreken met de raad en het college. De evaluatie lijkt 
diverse belangrijke elementen over het hoofd te zien en roept meer vragen op dan dat 
het antwoorden biedt. 

1. Betrokkenheid bij de evaluatie 
Het blijft onduidelijk in hoeverre externe partijen, zoals ondernemers of 
inwoners, betrokken zijn geweest bij deze evaluatie. Is de input beperkt gebleven 
tot interne analyses, of is er daadwerkelijk breed geïnventariseerd welke 
verbeterpunten ondernemers ervaren? Aangezien dit beleid midden in de 
coronaperiode is geschreven, lijkt het aannemelijk dat behoeften en prioriteiten 
sindsdien zijn verschoven. Zijn ondernemers, bijvoorbeeld buiten de toeristische 
sector, voldoende gehoord over hun ervaringen en wensen? 

2. Ambitie en herijking 
De voorgestelde actiepunten voor de periode 2025-2026 wekken de indruk van 
een college dat achteroverleunt. Veel initiatieven uit de Economische Agenda 
zijn geschrapt of geïntegreerd in andere beleidsstukken, zonder duidelijke 
herijking of toevoeging van nieuwe, ambitieuze doelstellingen. Is er wel kritisch 
gekeken of actuele trends en uitdagingen, zoals de energietransitie, digitalisering 
en de arbeidsmarktkrapte, nieuwe kansen of actiepunten met zich meebrengen? 

3. Concreetheid van acties 
De evaluatie noemt beperkte concrete acties voor de komende jaren, terwijl 
diverse opgaven zoals leegstandsaanpak en versterking van toeristische 
voorzieningen grote potentie bieden. Er wordt bijvoorbeeld gesproken over het 
"actief peilen van behoeften" bij ondernemers, maar waarom is dat nog niet 
gebeurd? Zijn er geen meer proactieve plannen mogelijk, zoals het stimuleren 
van innovatieve bedrijven of regionale samenwerking op specifieke thema's? 

4. Financiële middelen 
Hoewel wordt aangegeven dat er voor 2025 en 2026 voldoende financiële 
middelen beschikbaar zijn, is het niet duidelijk hoe deze worden ingezet. Zijn de 
beperkte middelen van €30.000 wel toereikend om de economische ontwikkeling 
in de gemeente te ondersteunen? 

5. Evaluatie versus beleidsherziening 
Een evaluatie moet niet alleen terugkijken, maar ook vooruitblikken. Is tijdens de 
evaluatie onderzocht of de oorspronkelijke doelstellingen van de Economische 
Agenda nog actueel en haalbaar zijn? Nieuwe ontwikkelingen, zoals 
veranderende consumentengedrag en werkpatronen, kunnen invloed hebben op 
de opgaven. 



De evaluatie roept te veel vragen op en lijkt onvoldoende actueel en ambitieus om 
richting te geven aan het economische beleid van de gemeente. Het is cruciaal dat wij 
als raad stilstaan bij de huidige en toekomstige uitdagingen en kansen, en dat we samen 
met het college bepalen hoe het economisch beleid actiever en innovatiever kan 
worden vormgegeven. 


